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Schone lucht is van levensbelang, voor iedereen. Luchtverontreiniging behoort tot de belangrijkste 
risicofactoren voor de gezondheid, in dezelfde orde van grootte als overgewicht. Gemiddeld leven 
Nederlanders door luchtverontreiniging negen maanden korter en jaarlijks overlijden circa 11.000 
mensen vroegtijdig als gevolg van blootstelling aan luchtverontreiniging. Rijswijk behoort tot de 
gemeenten met de vieste lucht van Nederland en die vieze lucht is hier met name afkomstig van 
verbrandingsmotoren van voertuigen. Is dit college zich wel bewust waar wijzelf en onze inwoners 
iedere dag aan worden blootgesteld?

Naar aanleiding van onze eerdere vragen, staat het actieplan luchtkwaliteit al enige tijd op de lijst 
van langlopende toezeggingen. Ondanks herhaaldelijke verzoeken van ons aan de griffie om hierover 
een update te ontvangen, is dat tot op heden nog niet gebeurd. In de beantwoording van de 
raadsvragen over de begroting 2020 staat wel: “wij geven prioriteit aan het opstellen van het 
luchtkwaliteitsplan en richten ons op de landelijke ontwikkelingen rond Schone Lucht en de 
mogelijkheden daarvan voor Rijswijk” en “Planning is dat dit plan in december in concept gereed is.” 
Waarom is dat niet gelukt? Wat is er tussen 18 april en afgelopen woensdag gedaan aan het thema 
luchtkwaliteit en het actieplan in het bijzonder?

Vorige week maandag ondertekenden de minister, negen provincies en 36 gemeenten, waaronder 
Rotterdam, Schiedam, Pijnacker-Nootdorp, Delft en Den Haag, het Schone Lucht Akkoord. Rijswijk 
niet. Waarom niet?

Op de site van de gemeente Rijswijk valt sinds afgelopen woensdag te lezen dat onze gemeente 
“naar verwachting nog in het eerste kwartaal van dit jaar” zich formeel aansluit bij dit akkoord. 
Waarom wacht u met ondertekenen?

Daarnaast valt er in datzelfde bericht te lezen dat u op dat moment ook het actieplan luchtkwaliteit 
verwacht vast te stellen. Waarom communiceert u wel via de website van de gemeente, maar 
informeert u de raad niet?

We zijn erg benieuwd naar de maatregelen die in het actieplan luchtkwaliteit komen te staan. En of 
die maatregelen ver genoeg gaan om echt een bijdrage te leveren aan het verbeteren van de 
luchtkwaliteit in Rijswijk en daarmee de gezondheid van de inwoners. Juist op gemeentelijk niveau 
zijn veel maatregelen mogelijk die direct van invloed zijn op de lokale luchtkwaliteit. Kunt u dat 
beamen?


